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PERKARA : 4(B)(IX)3 

  

SOALAN BERTULIS OLEH AHLI KAWASAN PENGKALAN KOTA  
YB. GOOI ZI SEN 

3.    Penang Art District. 
 
(a) Apakah status terkini berhubung dengan pembangunan 

      Penang Art District? 
 

(b) Adakah perbincangan telah diadakan bersama komuniti   
seni di Pulau Pinang berhubung Penang Art District? Sila 

      nyatakan jumlah bilangan perbincangan / mesyuarat yang 
      telah diadakan sekiranya ada? 

  

YB. YEOH SOON HIN  
MENJAWAB BAGI PIHAK Y.A.B. KETUA MENTERI 

3.    (a) Pembangunan Penang Art District kini dalam peringkat untuk 
mendapatkan kelulusan Pelan Bangunan. Pihak konsultan 
BYG Architecture telah mengemukakan Pelan Bangunan 
Kepada Majlis Perbandaran Pulau Pinang (MBPP) pada 18 
Mei 2018 untuk pertimbangan kelulusan. 
 

(b) Sebanyak tiga (3) sesi perbincangan telah diadakan bersama 
pihak komuniti seni Pulau Pinang bertempat di Penang 
House of Music (PHOM). Sesi perbincangan tersebut telah 
diadakan bersama kumpulan “Individual visual artists” pada 
25 Oktober 2017, “Gallery Owners & Art Societies/Groups” 
pada 26 Oktober 2017 dan “Performing Arts Community” 
pada 10 November 2017. 

 


